
Învierea sa nu este un lucru din trecut; 
conține o forță vitală care a pătruns 

în lume. Acolo unde pare că totul este 
mort, din toate părțile răsar din nou 
germenii învierii. Este o forță fără egal. 
Este adevărat că de multe ori pare că 
Dumnezeu nu există: vedem nedreptăți, 
răutăți, indiferențe și cruzimi nenumărate. 
Însă este la fel de sigur că în mijlocul 
întunericului ia naștere mereu ceva nou, 
care mai devreme sau mai târziu aduce 
rod. Într-un ogor netezit apare din nou 
viața, încăpățânată și invincibilă.
Papa Francisc

E lste viața vieții mele, Cristos.
În El se însumează tot ceea ce 

mi-aș putea dori, tot ceea ce caut, 
tot ceea ce sacrific, tot ceea ce în 
mine se dezvoltă din iubire pentru 
cei alături de care m-a pus. Cristos 
este un om care a trăit acum două 
mii de ani ca toți ceilalți, dar care, 
înviat din morți, cu îndrăzneala forței 
Misterului în El, din a cărui esență 
făcea parte prin propria-i natură, ne 
cuprinde zi după zi, oră după oră, 
acțiune după acțiune.
Luigi Giussani
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